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Şedinţa a fost convocată de către dl. primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman, prin 
Dispoziţia nr. 52  din 27.01.2023, in conformitate cu prevederile art. art. 134, alin. 1, lit. 
a, alin. 4 din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările ulterioare. 
  La şedinţă participă un număr de 18  consilieri locali. Absentează dl. consilier 
local, dr. Ilie Cosmin. 

D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Bună ziua! Bine ați venit la 
ședința extraordinară, astăzi 02 februarie 2023. Supun aprobării  dvs. includerea pe 
ordinea de zi a proiectului de hotărâre privind aprobarea  participării ca partener în 

cadrul proiectului cu titlul „CONSTRUIRE INFRASTRUCTURĂ PENTRU 
ÎNVĂȚĂMÂNT DUAL – AGRITECH”, care va fi depus spre finanțare în cadrul 
Planului Național de Redresare și Reziliență – PNRR, Componenta 15 – Educație, 
Reforma 4: Crearea unei rute profesionale complete pentru învățământul tehnic 
superior, Investiția 6: Dezvoltarea a minimum 10 consorții regionale și 
dezvoltarea și dotarea a minimum 10 campusuri profesionale integrate, apelul de 
proiecte PNRR/2022/C15/MEDU/I6/Program-pilot pentru dezvoltarea consorțiilor 

regionale pentru învățământ dual obiectivului - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 

Cătălin Coman; 
Suplimentarea ordinii de zi se aprobă cu unanimitate de voturi, respectiv cu 18 

voturi „pentru”.  
  D-na secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc aduce la cunoştinţa 
consiliului local că toate proiectele de hotărâre supuse dezbaterii în şedinţa de astăzi 
întrunesc condiţiile prevăzute la art. 136, alin. (8) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 
administrativ, adică sunt însoţite de referatul de aprobare al iniţiatorului, raportul de 
specialitate, avize ale comisiilor de specialitate, precum şi celelalte documente care au 
condus la respectivele iniţiative. 

  Se supun spre aprobare  ordinea de zi in totalitate, respectiv:   
             1. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului  de venituri şi cheltuieli 
pe anul 2023 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea Ghidului solicitanţilor privind 
finanţarea nerambursabilă din fonduri publice a proiectelor sportive pentru anul 
2023 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

 3. Proiect de hotărâre privind modificarea prevederilor HCL nr. 
105/06.07.2020 referitoare la aprobarea contractării unei finanțări rambursabile 
interne în valoare maximă de 19.955.933 lei și aprobarea garantării creditului din 
venituri proprii - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

 4. Proiect de hotărâre privind aprobarea contractării unei finanțări 
rambursabile interne în valoare maximă de 33.475.000 lei și aprobarea garantării 
creditului din venituri proprii - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 



5. Proiect de hotărâre privind  aprobarea documentației de avizare a lucrărilor 
de intervenții, a indicatorilor tehnico-economici și a devizului general pentru 

obiectivul de investiții  „Reabilitare si eficientizare termica a clădirii P+1, cu 

destinația de Clădire administrativă (primărie) amplasată pe strada Republicii, 
nr.13, municipiul Fălticeni, județ Suceava” aprobat pentru finanțare prin Planului 
Național de Redresare și Reziliență al României, Componenta 5, Axa 2, 
operațiunea B.1, precum și a sumei reprezentând categoriile de cheltuieli 
finanțate de la bugetul local pentru realizarea obiectivului - iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 

6. Proiect de hotărâre   privind aprobarea  participării ca partener în cadrul 

proiectului cu titlul „CONSTRUIRE INFRASTRUCTURĂ PENTRU ÎNVĂȚĂMÂNT 
DUAL – AGRITECH”, care va fi depus spre finanțare în cadrul Planului Național de 
Redresare și Reziliență – PNRR, Componenta 15 – Educație, Reforma 4: Crearea 
unei rute profesionale complete pentru învățământul tehnic superior, Investiția 6: 
Dezvoltarea a minimum 10 consorții regionale și dezvoltarea și dotarea a 
minimum 10 campusuri profesionale integrate, apelul de proiecte 
PNRR/2022/C15/MEDU/I6/Program-pilot pentru dezvoltarea consorțiilor regionale 

pentru învățământ dual obiectivului - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 

Coman; 

    Ordinea de zi, în totalitate, se aprobă cu unanimitate de voturi, respectiv cu 18 
voturi „pentru”.       
  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre  
privind aprobarea bugetului  de venituri şi cheltuieli pe anul 2023 - iniţiator, primar – 
prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
     D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  După cum vedeți, e un buget 
echilibrat. Am asigurat  în totalitate partea de funcționare, dar și cea de dezvoltare. E 
mai complicat la dezvoltare, dar nu există nici un proiect cu finanțare europeană, la care 
noi să nu fim eligibili. Total investiții din buget  48%. Funcționarea  52%, dezvoltarea 
48%. Un buget foarte ridicat la investiții. Total venituri 100.930.690 lei, din care 
veniturile noastre proprii, sunt de 40.936.120 lei.  Restul de 60 milioane lei provin din 
fonduri europene. Total cheltuieli este de 105.172.690 lei. Diferența  de 4.242.000 lei 
reprezintă excedent ani precedenți buget local. Cele mai importante cheltuieli  proiecte 
FEN 25.799.790 lei din care:  reabilitare termică Școala Gimnazială Ioan Ciurea - 
617.800 lei,   planificare  Strategică și Simplificarea Procedurilor Administrative la 
nivelul Municipiului Fălticeni(POCA)-1.148.400 lei, Reabilitare, extindere și modernizare  
sistem iluminat public-14.260.740 lei, proiect integrat -1.365.340 lei -  modernizare 
peisagistică  și arhitecturală a obiectivului Parc Public, restaurare Casa Memorială 
Mihail Sadoveanu, reabilitare termica Corp B Muzeul de Artă Ion Irimescu. Construire 
Grădinița – 4.466.240 lei.  Management Performant pentru Municipiul Fălticeni prin 
POCA - SMIS 155160 – 3.204.230 lei. Educație outdoor - o educație pentru viitor SMIS 
154976 - Colegiul Nicu Gane -737.040 lei.  
          Investiții cu finanțare din PNRR  -  15.593.190 lei . Construire creșă, str. Nicolae 
Beldiceanu nr. 5 – 2.188.510 lei, Reabilitare si eficientizare termica a clădirii P+1, cu 
destinația de clădire administrativa (Primărie) pe strada Republicii nr. 13 – 3.392.020 
lei. Reabilitare si eficientizare termica a clădirii P+3, cu destinația de internat ( cămin C), 
amplasata in incinta CNNG Falticeni - 6.894.180 lei.  Locuințe NZeb plus pentru tineri in 
Municipiul Falticeni, jud. Suceava – 2.023.000 lei. Asigurarea infrastructurii pentru 
transportul verde - puncte de reîncărcare vehicule electrice – 1.100.480 lei. Investiții din 
bugetul local ( conform listei)  – 9.293.410 lei. 



Investiții total: 50.769.300 lei și reprezintă cca 48 % din total buget local. Alte cheltuieli:  
Cheltuieli cu salariile – 20.144.620 lei, cheltuieli cu bunuri si servicii – 17.355.900 lei 
asistenta sociala – 5.235.000 lei, rambursări de credite -  907.000 lei, fond de rezerva 
1.085.500 lei. Am pus  așa, pentru că apar cheltuieli neprevăzute, mai ales cu războiul 
la graniță, e bine să avem o rezervă. Alte cheltuieli, din care, burse – 4.626.000 lei,  
sustinerea cultelor – 315.000 lei. Sume destinate pentru finanțarea nerambursabilă a 
asociațiilor culturale, sportive si sociale – 1.250.000 lei. Contribuții la neîncadrarea 
persoanelor cu handicap – 180.000 lei. Transfer către Asociații de Dezvoltare – 83.000 
lei Dobânzi – 2.502.000 lei. Transfer către Muzeul de Arta Ion Irimescu – 801.980 lei .8 
miliarde, în condițiile în care sunt zile întregi în care sunt zero încasări. Poate vom face 
o procedură mai eficientă de atragere a vizitatorilor. Întrebări, clarificări, dacă aveți.... vă 
stau la dispoziție.  

   D-nul consilier local, ec. Stoica Cozmin:  Fondul de rezervă nu trebuie să fie 
între anumiți parametri de 2, 5 % din valoare? 

     D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Până la 2,5 %. Este între 0 -
2,5% din total venit. Noi avem aproape 11 milioane. 

     D-nul consilier local, ing. Drăgușanu Octav- Anton:   Nu am observat, avem 
și Programul Rabla  local în buget? 

     D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:   Nu este clarificat nici la nivel 
național încă. 

     D-nul consilier local, ing. Drăgușanu Octav- Anton:   Am înțeles ca 2400 
sunt de la Ministerul mediului și 600 de la bugetul local. 

     D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Deocamdată nu avem nici  un 
fel de informație. Singura informație pe care o avem e Rabla clasic. 

     D-nul consilier local, ing. Drăgușanu Octav- Anton:  Știu.  Eu de Rabla local 
am întrebat, dar, dacă vin pe parcurs, se pot face modificări? 

     D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Da, sigur.  Rectificare 
bugetară, sigur că da.      

     D-nul consilier local, ing. Drăgușanu Octav- Anton:  Creșa este prinsă, 
pentru că mai aveți lucrări de făcut? 

     D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Nu, dar mai sunt sume de 
decontat. Noi am demarat Creșa pe Compania Națională de Investiții(CNI), pe bani .  
Între timp au mutat investiția prin PNRR,  pe bani europeni. Noi primim bani prin PNRR 
către Municipiu, care îi dăm la CNI. S-a făcut un artificiu astfel încât să poată fi 
finanțată.  

     D-nul consilier local, ing. Drăgușanu Octav- Anton:   La partea cu studiul de 
mediu, cu  stațiile de încărcare, sunt doar într-un singur loc?  

    D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Sunt 20 de locații. Patru vor fi 
la blocul de pe strada Topitoriei. Restul urmează să le stabilim, așa încât să 
îndeplinească anumite condiții, inclusiv ca zonă cu vizibilitate. Avem microbuzul electric 
școlar, din 2007, dar trebuie casat, nu mai  poate fi utilizat. Pe 15 iunie, când expiră ITP, 
nu mai avem curaj să mergem cu el.  

     D-nul consilier local, ing. Drăgușanu Octav- Anton: La partea de reparații a 
Primăriei, am văzut că partea neeligibilă e foarte importantă. Asta înseamnă că nu pot fi 
decontate prin PNRR și atunci e de la Primărie, din bugetul local? Diferența e foarte 
mare. Am văzut suma care este neeligibilă, sunt vreo 6 milioane de lei.  

     D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Exact. 6 milioane de lei 
trebuie să punem de la noi. Prin PNRR se finanțează  consolidare seismică și creșterea 
eficienței energetice, panouri fotovoltaice. Și aici e o muncă foarte grea, pentru că nu 
avem voie să punem panouri fotovoltaice pe clădire de  patrimoniu.  Am găsit niște 



variante, să nu fie vizibile. Dacă nu sunt vizibile, nu se pot încărca.  S-au găsit soluții. 
Instalația electrică, apă și canalizare  sunt  neeligibile. 
              D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
              D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
              D -nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  
              D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 
              D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia 
pentru administrație publică: Aviz favorabil. 
             D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu  

     D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Vreau să menționez, că la 
buget nu putem aproba în bloc. Va trebui să citim articol cu articol. 

     D-na secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc: Sunt persoane care 
dacă ar vota anumite articole ale proiectului de hotărâre, s-ar afla în conflict de interese, 
așadar se va vota pe articole, apoi proiectul în totalitate. 

Art. 1 - 18 voturi pentru; 
Art. 2 -  13 voturi pentru(consilierii locali: Pintilii Marius, Matei Gabriel, Corbu 

Luminița, Darabă Iulian si Dulgheriu Maria nu au participat la dezbateri și nu și-au 
exercitat dreptul de vot); 

Art. 3 – 10 voturi pentru (consilierii locali: Cojocaru Liliana, Edu Anca, Chirilă 
Violeta, Pintilii Marius, Matei Gabriel, Corbu Luminița, Darabă Iulian si Dulgheriu Maria 
nu au participat la dezbateri și nu și-au exercitat dreptul de vot); 

Art. 4 – 17 voturi pentru( o abținere – consilier local Silviu Mateiciuc); 
Art. 5 – 18 voturi pentru; 
Art. 6 - 10 voturi pentru (consilierii locali: Cojocaru Liliana, Edu Anca, Chirilă 

Violeta, Pintilii Marius, Matei Gabriel, Corbu Luminița, Darabă Iulian si Dulgheriu Maria 
nu au participat la dezbateri și nu și-au exercitat dreptul de vot); 

Art. 7 - 10 voturi pentru (consilierii locali: Cojocaru Liliana, Edu Anca, Chirilă 
Violeta, Pintilii Marius, Matei Gabriel, Corbu Luminița, Darabă Iulian si Dulgheriu Maria 
nu au participat la dezbateri și nu și-au exercitat dreptul de vot); 

Art. 8 - 10 voturi pentru (consilierii locali: Cojocaru Liliana, Edu Anca, Chirilă 
Violeta, Pintilii Marius, Matei Gabriel, Corbu Luminița, Darabă Iulian si Dulgheriu Maria 
nu au participat la dezbateri și nu și-au exercitat dreptul de vot); 

Art. 9 - 10 voturi pentru (consilierii locali: Cojocaru Liliana, Edu Anca, Chirilă 
Violeta, Pintilii Marius, Matei Gabriel, Corbu Luminița, Darabă Iulian si Dulgheriu Maria 
nu au participat la dezbateri și nu și-au exercitat dreptul de vot); 

Art. 10 - 18 voturi pentru; 
Art.11 - 18 voturi pentru; 
Art.12 - 18 voturi pentru; 
Art.13 - 16 voturi pentru (consilierii locali: Corbu Luminița și Darabă Iulian nu au 

participat la dezbateri și nu și-au exercitat dreptul de vot); 
Art.14 - 18 voturi pentru; 
Art.15 - 18 voturi pentru; 
Art.16 - 18 voturi pentru; 
Art.17 - 18 voturi pentru; 



Art.18 - 18 voturi pentru; 
Art.19 – 13 voturi pentru(consilierii locali: Pintilii Marius, Matei Gabriel, Corbu 

Luminița, Darabă Iulian si Dulgheriu Maria nu au participat la dezbateri și nu și-au 
exercitat dreptul de vot); 

Art.20 – 17 voturi pentru(dna consilier local Dulgheriu Maria nu a participat la 
dezbateri și nu și-a exercitat dreptul de vot); 

Art.21 – 18 voturi pentru; 
Art.22 – 18 voturi pentru; 
Art.23 – 15 voturi pentru (consilierii locali: Cojocaru Liliana, Edu Anca și Chirilă 

Violeta nu au participat la dezbateri și nu și-au exercitat dreptul de vot); 
Art.24 – 18 voturi pentru; 
Art. 25 – 18 voturi pentru; 
Art. 26 –  16 voturi pentru(dl consilier local Stoica Cozmin s-a abținut de la vot, iar 

dl consilier local Darabă Iulian nu a participat la dezbateri și nu și-a exercitat dreptul de 
vot); 

Art. 27 – 18 voturi pentru; 
Art. 28 – 18 voturi pentru; 
Art. 29 – 13 voturi pentru(consilierii locali: Pintilii Marius, Matei Gabriel, Corbu 

Luminița, Darabă Iulian si Dulgheriu Maria nu au participat la dezbateri și nu și-au 
exercitat dreptul de vot); 

Art. 30 – 18 voturi pentru; 
Art. 31 – 18 voturi pentru; 
Art. 32 – 18 voturi pentru; 
Art. 33 -  18 voturi pentru; 

 Se supune la vot în totalitate, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 17 voturi, 
„pentru” și o abținere(domnul consilier local Silviu Mateiciuc)..   
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
. 
 
 
 
 
 

   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre    



privind aprobarea Ghidului solicitanţilor privind finanţarea nerambursabilă din 
fonduri publice a proiectelor sportive pentru anul 2023   iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 

    D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Demarăm procedura pentru a 
le putea da bani celor ce derulează activități sportive, având în vedere că, campionatele 
încep undeva în  luna  martie. Banii sunt cei pe care i-ați văzut în anexa de la buget. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia 
pentru administrație publică: Aviz favorabil. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu                 voturi „pentru”.   
  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre   
privind modificarea prevederilor HCL nr. 105/06.07.2020 referitoare la aprobarea 
contractării unei finanțări rambursabile interne în valoare maximă de 19.955.933 
lei și aprobarea garantării creditului din venituri proprii - iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 

    D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Este vorba despre creditul 
vechi. A rămas o sumă, pe care propun să o alocăm către sala de sport care se 
construiește la Școala Ion Irimescu.  În rest, tot ce ne-am propus am reușit să 
achiziționăm. Cea mai mare sumă a plecat către Spital. Am tras linie și aproximativ 2 
milioane lei vor pleca către demolare și reconstruire sală de  sport. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia 
pentru administrație publică: Aviz favorabil. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu                             voturi „pentru”.   
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre    
privind aprobarea contractării unei finanțări rambursabile interne în valoare 
maximă de 33.475.000 lei și aprobarea garantării creditului din venituri proprii- 
iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

    D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:   Propun aprobarea unui credit 
în valoare, într-adevăr mare, pentru derularea unor investiții atât pe bani europeni, cât și 
pe buget local. 

    D-nul consilier local, ing. Drăgușanu Octav- Anton:  Creditul este 
nominalizat pentru ceva anume ? 



    D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:   Da. Conform anexelor. Vedeți 
acolo. Casa Tatos - 4 mil. lei, reabilitare termică Școala Cuza, reabilitare termică sediu 
Primărie, construire Cantină  și sală de mese la Scoala Mihail Sadoveanu, Secție 
Pneumologie, str. Caporal Diaconița, asfaltări străzi-552 mii. La Baza Nautică suma se 
va diminua foarte mult, pentru că vom avea finanțare și de la Consiliul Județean. 
Construire adăpost câini comunitari - 850 mii. Foarte mulți bani, pentru foarte multe 
rigori pe care trebuie să le respecte un adăpost de câini. Nu exagerez cu nimic, 
costurile sunt comparabile cu spitalul pentru oameni, doar partea de construcție. Partea 
de funcționare, alți bani. Doar capturarea unui câine este 450 lei fără TVA. Iar totalul pe 
un câine, 850 lei fără TVA. Partea și mai ”bună ”e că firma trebuie contractată doar din 
județul Suceava. Adăpostul va fi lângă Stația de epurare. Am lăsat o zonă de tampon 
de 10 m, dar avem 6 hectare acolo.  
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia 
pentru administrație publică: Aviz favorabil. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu                voturi „pentru”.   
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții, a 
indicatorilor tehnico-economici și a devizului general pentru obiectivul de 

investiții  „Reabilitare si eficientizare termica a clădirii P+1, cu destinația de 

Cladire administrativa (primărie) amplasata pe strada Republicii, nr.13, municipiul 
Fălticeni, județ Suceava” aprobat pentru finanțare prin Planului Național de 
Redresare și Reziliență al României, Componenta 5, Axa 2, operațiunea B.1, 
precum și a sumei reprezentând categoriile de cheltuieli finanțate de la bugetul 
local pentru realizarea obiectivului - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 
Coman; 

    D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:   Este documentația tehnică a 
clădirii. Astăzi aprobăm indicatorii și documentația, urmând ca apoi să demarăm 
procedura de licitație a lucrărilor. Aveți valorile acolo și eligibile, și neeligibile.  
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia 
pentru administrație publică: Aviz favorabil. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu                             voturi „pentru”.   



 Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre   
privind aprobarea  participării ca partener în cadrul proiectului cu titlul 
„CONSTRUIRE INFRASTRUCTURĂ PENTRU ÎNVĂȚĂMÂNT DUAL – AGRITECH”, 
care va fi depus spre finanțare în cadrul Planului Național de Redresare și 
Reziliență – PNRR, Componenta 15 – Educație, Reforma 4: Crearea unei rute 
profesionale complete pentru învățământul tehnic superior, Investiția 6: 
Dezvoltarea a minimum 10 consorții regionale și dezvoltarea și dotarea a 
minimum 10 campusuri profesionale integrate, apelul de proiecte 
PNRR/2022/C15/MEDU/I6/Program-pilot pentru dezvoltarea consorțiilor regionale 

pentru învățământ dual - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Este tot un proiect cu finanțare 
europeană. Avem un consorțiu mare cu 16 parteneri, cu două universități, mai mute 
licee și mai mulți agenți economici. Lider de asociere este fosta Universitate 
Agronomică din Iași. Beneficiul nostru direct este suma de aproape 10 miliarde pentru 
dotări la Colegiul ”Vasile Lovinescu”. Nu avem nici o cofinanțare, totul este 100% cu 
bani europeni.  Vom mai avea unul similar cu Universitatea ”Ștefan cel Mare ”,  de un 
milion de lei, poate pentru dotări Colegiul ”Mihai Băcescu”. Nu sunt bani de refuzat. 
   D-nul  consilier local, prof. Matei Gabriel: Dacă îmi permiteți, acei agenți 
economici pe care școlile din Fălticeni cu profil ” școală profesională ”nu l-au găsit, sunt 
găsiți de către Universitatea ”Ștefan cel Mare” în cadrul acestui proiect. Ei mai asigură 
și acea bursă la sistemul dual. Acesta va mai fi un avantaj.  
  D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
            D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia 
pentru administrație publică: Aviz favorabil. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu                voturi „pentru”.   
  
    D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință declară ședința 
închisă. 
             Drept pentru care s-a întocmit prezentul proces-verbal. 

 
           PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ                     SECRETAR GENERAL MUNICIPIU   
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